
 
 

 

Mateusz Walasek 

Radny Rady Miejskiej w Łodzi  

        Prezydent Miasta Łodzi 

        Hanna Zdanowska 

 
        Łódź, 17.08.2021 r. 

 

Zapytanie 

w sprawie: oznakowania dojścia do przystanków kolejowych 

 

W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 16 .03.2021r. 
i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie DOM-OA-II.0003.117.2021 z dnia 30 marca 2021 r. zwracam 
się z pytaniem czy już została wykonana wspomniana w odpowiedzi dokumentacja oznakowania 
dojścia do przystanków kolejowych Łódź Radogoszcz Wschód i Łódź Arturówek. , a jeśli nie to kiedy 
będzie możliwe jej wykonanie.   

 

 

 

 

Z poważaniem 

 
Mateusz Walasek 

 

 

 



 

 


